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Írásbeli kérdés

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hol is tartunk?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Draskovics Tibor pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

2002 közepén a kormányváltáskor a kormány által nagymértékűnek mondott béremelésekről

döntött az újonnan felálló kabinet . Kétségtelen tény, hogy az ehhez rendelt költségvetési

forrás, melyet többek közt az önkormányzatok számára is biztosított a kormány, 2002-ben

fedezte a béremelés mértékét . A 2003-ra tervezett költségvetésben azonban nem lehetett

megtalálni ennek a béremelés forrását . A különféle központi intézményeknek és az

önkormányzatoknak maguk költségvetéséből kellett ezt kigazdálkodni, a várt kormányzati

segítségnyújtás elmaradt .

Kérdéseim erre vonatkoznának :

1 . Milyen adatok állnak rendelkezésre az önkormányzatok adósságát illetően?

2. Mekkora volt az önkormányzatok adóssága 2001 . végén, 2002. június 1-én, 2002 .

december 31-én, 2003 . december 31-én, 2004. december 31-én?

3 . Mi a legutolsó adat az önkormányzatok adósságára vonatkozóan, mikor és hol tették ezt

közre?

4. Mi volt a legutolsó adat előtti adat, mikor és hol tették ezt közre?



5 . Miért nem lehet nyomon követni az önkormányzatok adósságának alakulását, különösen

annak fényében, hogy a kormányváltáskor teljes mértékű transzparenciát hirdettek?

6. Miért nem jelennek meg a KSH honlapján havi vagy esetleg negyedéves adatok az

önkormányzatok adósságával kapcsolatban?

7. Ha nem a KSH honlapjára teszik közzé ezen közérdekű adatokat, akkor hova

szándékozzák a nyilvánosság elé bocsánati az önkormányzatok adósságának alakulását?

Budapest, 2005 . február 15 .
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